

沖縄県在住者限定

HIV検査に関する 5分間アンケート!!

沖縄県におけるHIV検査へのアクセス改善のための
5分間アンケートを実施しています!!



- 2023年1月30日～3月10日まで実施
- 沖縄県在住の18歳以上の方ならどなたでも参加OK!! (国籍は問いません)
- 協力してくれた方に、先着でAmazonクーポン (1000円) をプレゼント!!



[アンケートをはじめる] ※専用ページに移動します。

途中でアンケートの回答をやめることもできます。
ご協力をどうぞ、よろしくお願いいたします。

この調査に関する連絡先：北島 勉 (杏林大学総合政策学部)
surveykyorin@gmail.com

この調査は令和4年度厚生労働科学研究費補助金エイズ対策政策研究事業 (研究代表者 北島勉) の一環として、琉球大学医学部、沖縄県感染症診療ネットワークコーディネーター、nankr 沖縄 / コミュニティセンター mabui、在日ネパール人協会からの協力のもと実施しています。

Please help us by taking a 5-minutes survey to improve access to HIV testing in Okinawa!

If you are a resident of Okinawa Prefecture, please consider taking a 5-minute questionnaire survey on HIV Testing

We are collecting your opinions and feedback between January 30 and March 10.

Anybody over 18 years of age living in Okinawa, regardless of nationality, is welcome to join the survey.

As a bonus to show our appreciation for your time, we will offer a ¥1,000 Amazon coupon (first come service until coupons run out).



[Start the survey] *Go to dedicated page

※You may stop answering the survey at any point during the process. Please join in the survey. Thank you in advance for your cooperation.

For inquiry about the survey, please contact: Tsumotomi Kitajima, Faculty of Social Sciences, Kyorin University. surveykyorin@gmail.com

This survey is funded by Health Labour Sciences Research Grant on HIV/AIDS and conducted in collaboration with University of the Ryukyus Faculty of Medicine, The Infectious Diseases Treatment Network Coordinator of Okinawa, nankr Okinawa/Community Center mabui, NRNA Japan.

कृपया ओकिनावामा एचआईवी परीक्षणमा पहुँच सुधार गर्न ५ मिनेटको सर्वेक्षण गरेर हामीलाई मद्दत गर्नुहोस्! यदि तपाईं ओकिनावा प्रिफेक्चरको बासिन्दा हुनुहुन्छ भने, कृपया HIV परीक्षणको बारेमा 5 मिनेटको प्रश्नावली सर्वेक्षण लिने विचार गरिदिनुहोस्।

हामी जनवरी 30 र मार्च 10 बीचमा तपाईंको विचार र प्रतिक्रिया सङ्कलन गर्दछौं।

ओकिनावामा बसोबास गर्ने १८ वर्षभन्दा माथिका जोसुकैलाई, राष्ट्रियताको पूर्वाह नगरी, सर्वेक्षणमा सहभागी हुन स्वागत छ।

तपाईंको समयको लागि प्रशंसा स्वरूप हामी ¥1,000 Amazon कुपन (कुपन समाप्त नभएसम्मको लागि मात्र- उक्त सेवा पहिले जस्तै भर्खर उस्तै पाउनेछन्) प्रदान गर्नेछौं।



[सर्वेक्षण सुरु गर्नुहोस्] * समर्पित पृष्ठमा तलको बारकोड स्क्यान गरी जानुहोस्

※तपाईंले प्रक्रियाको क्रममा कुनै पनि समयमा सर्वेक्षणको जवाफ दिन रोक्न सक्नुहुनेछ।

कृपया सर्वेक्षणमा सहभागी हुनुहोस्। तपाईंको सहयोगको लागि अग्रिम धन्यवाद।

सर्वेक्षण बारे सोध्नुको लागि, कृपया यस ठेगानामा सम्पर्क गर्नुहोस्:

Tsumotomi Kitajima, Faculty of Social Sciences, Kyorin University. surveykyorin@gmail.com

यो सर्वेक्षण एचआईवी/एड्स मा स्वास्थ्य श्रम विज्ञान अनुसन्धान अनुदान द्वारा वित्त पोषित छ र युक्युस विश्वविद्यालयको मेडिसिन विभाग, ओकिनावा संक्रामक रोग उपचार नेटवर्क संयोजक, सामुदायिक केन्द्र माबुइ, र एनआरएनए (NRNA) जापानको सहकार्यमा आयोजित गरिएको छ।

为改善冲绳县HIV检测服务的五分钟问卷调查!
只要是冲绳居民, 只需5分钟就可回答HIV检测问卷



2023年1月30日星期一至3月10日星期二实施。

居住在冲绳县年满18岁以上的人士都可以参加该项调查活动(不问国籍)。

调查参加者将按参加顺序获得一张亚马逊代金券(1,000日元)。



[开始调查] *您将被转到一个专门的页面。

*如果在回答问卷过程中感觉不愿继续作答时, 也可以中途停止。感谢您的合作。

本研究的详细联系方式: 北岛勉 (杏林大学総合政策学部)

surveykyorin@gmail.com

本项调查是利用2022年度厚生劳动省科研援助经费,

作为艾滋病防控政策研究事业的一环进行的。本项调查得到琉球大学医学院,

冲绳县传染病诊疗网络协调员、nankr冲绳/社区中心mabui和旅日尼泊尔居民协会的合作予以实施。